
Vragen van de raad, M. Ezinga (VVD) over het thema verkeersveiligheid: 

Vragen verkeersveiligheid 

 welke stappen zijn tot op heden genomen om (de beleving van) verkeersveiligheid aan te 

pakken?  

 In hoeverre acht het college de genomen maatregelen rondom scholen afdoende?  

 Is het college er van bewust dat er specifieke signalen zijn door heel Rijswijk rondom 

verkeersonveilige situaties? 

 Op welke wijze zijn de zorgen van de burgers gehoord en is daarop actie ondernomen? 

 Wanneer volgt een actieplan om de onveiligheid in het verkeer toekomstbestendig aan te 

pakken waarbij de burgers hun aangedragen zorgen ook daadwerkelijk zien worden 

opgepakt? 

 


